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Notulen Bijeenkomst Centrale Cliëntenraad Sociale Psychiatrie  

16 september ‘21 (2e vergadering van september (week 37) 

 
Aanwezig:  Frans Pijnappels, Aart Dekker, Erik v.d. Heuvel, Floris van Ravesteyn, Liliën Doelarie, 

Hoessein El Amarnis, Marijn Padmos, Ton Haddeman, John Borst, Hendrik-Jan Poort 
(online), Wessel Hartman, Peter Elfferich, Lian Baardemans (coach/ondersteuner) 
Leonie Steenbrink (coach/ondersteuner) 

Afwezig:  Miriam Wolff, Manuel v.d. Straat (met kennisgeving) V.S (zonder kennisgeving) 
Voorzitter:  Erik van den Heuvel 
Notulist:  Leonie Steenbrink (coach/ ondersteuner) 

 

Agenda vaststellen 
De agenda is vastgesteld. Punt CAV komt op de volgende vergadering aan bod.  
 

 
Notulen 2 september 2021 
De notulen worden besproken en vastgesteld.  

 
Mededelingen  
o Dit deed het Dagelijks Bestuur (DB) de afgelopen weken voor de raad: 

• Nieuw cliëntendossier: er komt een nieuw computerprogramma in plaats van Plancare, 

namelijk ‘Pluriform’. In je dossier mag je altijd kijken. JouwOmgeving is een programma 

waarbij je zelf altijd in je dossier/rapportage van Pameijer kan kijken. In overleg met de 

begeleiding kan je in JouwOmgeving. Ook wordt het gekoppeld aan de methode van 

begeleiden. Deze heet ‘OplossingsGericht Werken (OGW)’. Het is de bedoeling dat 

cliënten hier meer bij worden betrokken, zodat de krachtbronnen, hulpbronnen en 

waardering kunnen worden besproken met de cliënten. Evert, de manager Automatisering, 

zal bespreken hoe de cliëntenraad zal worden betrokken.  

• Gesprek Mieke v.d. Graaff van Ypsilon ging onder andere over Herstelacademies en hoe 

de cliëntenmedezeggenschap is betrokken.  

• MRIC – meldingen over incidenten maken binnen Pameijer is nu ook mogelijk voor cliënten. 

Vorig overleg was toegezegd dat dit eenvoudiger via de website te vinden zou zijn, dit is 

nog niet geregeld. Ook gaat de medewerker van Kwaliteit na hoe het op papier door 

cliënten kan worden gemeld, omdat niet iedereen een computer heeft. Het DB kreeg de 

aantallen meldingen van de afgelopen maanden te zien, men zal nog bespreken welke 

informatie over meldingen CRSP doorgestuurd krijgt, vanwege de herleidbaarheid naar 

een bepaalde voorziening of personen. Het moet zo anoniem mogelijk. 

o 18 november a.s. 17.00 gaan we bowlen en steengrillen bij DOK99. Wie gaan er mee? Ton, Aart, 

Wessel, Frans, Marijn, Lian, Hendrik-Jan, Liliën, Leonie, John, Erik, Hoessein, Floris.  
o Vaccinatie: Floris: ik hoor van een aantal cliënten dat zij het op prijs stellen als hun begeleiding is 

ingeënt. Ook zou de minister hebben gezegd dat er discussie moet worden gevoerd over de inzet 

van medewerkers bij een kwetsbare doelgroep als zij niet zijn ingeënt. Erik: we weten nog niet hoe 

dit bij Pameijer zal worden gedaan, daar is men nog over in gesprek.  

o Volgende vergadering zal in 2 ruimtes en digitaal mogelijk zijn.  

Meld je op tijd af, zodat de ruimte nog kan worden afgezegd wanneer dit nog kan. 

o Pameijer 95 jaar wie wil er in de klankbordgroep? Vanuit CRSP mogen er 2 cliënten meedenken. 

Hendrik-Jan (via privé emailadres) en John (via Estie (begeleiding), deze namen worden door 

Leonie doorgegeven aan Marjolein. Het is fijn als er een coach/ondersteuner bij kan zijn.  
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o Verwachtingen raadslidmaatschap: we verwachten van elkaar dat raadsleden aanwezig zijn en hun 

achterban te vertegenwoordigen. Dit is de reden dat Erik en Wessel een afspraak gaan maken met 

een raadslid wat nu lang zonder kennisgeving afwezig is. Met twee andere raadsleden die 

regelmatig afwezig zijn is af en toe contact.  

 

 

Verkiezingen gemeenteraadsverkiezingen 
17 maart 2022 zijn er gemeenteraadsverkiezingen. CDA Capelle aan den IJssel heeft cliëntenraad SP 

gevraagd wat belangrijk is voor het nieuwe verkiezingsprogramma. Cliëntenraad SP wil graag de 

volgende punten van cliëntenraad aan de politieke partijen sturen, zodat zij weten wat belangrijk is voor 

de psychiatrie:  

 

• Dagbesteding en werkprojecten- dat hier voldoende aandacht voor blijft bestaan. 

• Vrijwilligerswerk – dit hoeft niet altijd te leiden naar arbeid, dit kan ook blijvend zijn. 

• Genoeg activiteiten voor kwetsbare doelgroepen. 

• Lagere drempel voor GGZ bij ‘huizen van de wijk’, toegankelijker en meer welkom. 

• Doorlopen van WMO-indicaties in plaats van korte herindicatie. Dit geeft onrust, is confronterend 

en kost onnodig veel geld aan arrangeurs en papierwerk, terwijl bepaalde oorzaken chronisch zijn.  

• WMO-tarieven op peil, niet lager. 

• Korte wachttijden voor een goede plaats- snel een plek voor beschermd wonen, behandeling: 

iedereen een passende plek.  

• Woningnood: betaalbare woningen. 

• Overleg met bewoners van de wijk over wie er wonen, samenleven.  

• ‘Beginspraak’ - betrek de burgers die er wonen voordat er een besluit wordt genomen. 

• WMCZ als medezeggenschapsrecht en plicht ook voor WMO-zorgorganisaties: voor elke vorm van 

samenleven geldt dan inspraak.  

• Tip voor politieke partijen die betrokken zijn: niet alleen nu stemmen werven, maar neem ook 

tussentijd contact op, bijvoorbeeld wanneer er een onderwerp de GGZ betreft, of gewoon uit 

algemene belangstelling.  

 

De raadsleden kunnen altijd contact opnemen met het DB om deze lijst aan te vullen.  

 

 

Voortgang WMCZ  
Erik en Wessel gaan in een werkgroep namens CRSP. 27 september is een 

medezeggenschapsoverleg van Pameijer. Dit is de voorbereiding van de werkgroep van 4 oktober. De 

Verwantenraad heeft helaas echter laten weten dat zij niet bij deze voorbereiding zullen zijn, maar een 

eigen reactie naar de Raad van Bestuur zullen geven over het Implementatieplan WMCZ 2018. 

 

 

40 jaar bestaan CRSP  
Frans en Wessel vragen om versterking voor de ‘feestcommissie’ voor het 40-jarig bestaan van de 

cliëntenraad. Vorige vergadering is er al veel bedacht, dit staat in de notulen. Bijvoorbeeld een filmpje 

met een interview met oud-voorzitters. Er wordt een budget opgevraagd om alle cliënten een attentie 

te geven.  

Erik, Floris, Aart, Wessel en Frans en een coach/ondersteuner zullen dit op zich nemen. 7 oktober 

11.00 is de eerste bijeenkomst. Een ruimte wordt nog gereserveerd door Leonie en daarna kan men 

lunchen bij Digters. 

 

Rondvraag 
Aart: hoe zat het ook alweer met ‘rood en groen’? Erik: mogelijk kan er weer een opfriscursus van De 

Mat worden gedaan.  
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Liliën: De koffieruimte is weer open ’s middags en ’s avonds. Ik vind het leuk om hier weer te zijn.  

Floris: Buurtcirkel loopt er tegenaan dat sommige mensen nog geen coronacheck app hebben, met het 

organiseren van activiteiten en uitstapjes.  

Aart: het organiseren van het GO loopt moeilijk, er is 30 september overleg en er lijkt weinig motivatie 

bij medewerkers.  

Ton: er is een brandalarm afgegaan. Eén van de bewoners had zijn sigaar in de prullenbak gegooid. 

De bewoner mag nu 1 sigaar per dag roken. Tip: Bij Aart moeten bewoners een bepaalde asbak 

gebruiken tegen brandgevaar.  

 

Erik bedankt de aanwezige leden voor hun inbreng. 

 

 

 


